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ROP.0002.6.2021  

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XXX/21
XXX SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
W DNIACH 30 WRZEŚNIA I 1 PAŹDZIERNIKA 2021 R.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087 Zielonki).
Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Mirosław  Golanko.  Protokół  sporządziła  Beata
Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami do
niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 9:00 i trwały do godz. 13:30 tego samego dnia. Kontynuowane
były w dniu następnym 1 października 2021 r. od godz. 15:00 i zakończone zostały o godz. 17:30.
1. Otwarcie XXX sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność do 
podejmowania uchwał i otworzył XXX sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu XXIX sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zielonki na lata 2021-2030;

2) przekazania  do organu regulacyjnego projektu  zmiany regulaminu dostarczania  wody i  odprowa-
dzania ścieków na terenie Gminy Zielonki;

3) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2024;

4) zmieniająca Uchwałę Nr VI/48/2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej;         

5) zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym obiektom publicznym oraz drogom
wewnętrznym na terenie Gminy Zielonki;

6) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 

7) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021; 

8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.
Zastępca Wójta A. Kuźniarski zgłosił wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad w punkcie 5 o podpunkt nr
9 tj. dodanie projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację
zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku. 
Następnie  radny P. Podleśny,  w imieniu Klubu Radnych Koalicja dla Gminy Zielonki,  zgłosił  wniosek o wyk-
reślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom
i innym obiektom publicznym oraz drogom wewnętrznym na terenie Gminy Zielonki, z uwagi na fakt, że nie należy
do  kompetencji  rady  regulowanie  zasad  nadawania  przedmiotowych  nazw,  a  jedynie  ich  nadawanie,  na  co
zwracał uwagę NSA w wyrokach w zakresie uprawnień rady gminy w przedmiocie nadawania nazw ulicom.
Radny  P.  Podleśny zgłosił  drugi  wniosek  o  wykreślenie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie
pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. Poddał w wątpliwość głosowanie radnych na sesji nad błędem formalnym
we wniosku mieszkańca. Argumentował, że jeśli występował  błąd formalny - brak adresu -  urzędnik przyjmujący
pismo  mógł  poprosić  o  jego  poprawienie  zwracając  się  na  podany  w  piśmie  adres  mailowy.  Najdalej  na
posiedzeniu komisji  powinno się stwierdzić, że jest błąd formalny i  dalej tego nie procedować, tylko poprosić
o  uzupełnienie  tego  braku.  Podsumował,  że  Klub  Radnych  Koalicja  dla  Gminy  Zielonki  jest  przeciwny
procedowaniu tego typu projektów uchwał, ponieważ braki powinny zostać zweryfikowane  i usunięte na etapie
weryfikacji złożonego pisma/petycji.
Przewodniczący M.Golanko odniósł się do złożonych wniosków radnego. W pierwszym przypadku zachęcił do
dyskusji nad przygotowanym projektem uchwały ws. nazw ulic, ponieważ jest on wynikiem prac komisji i Wójta,
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a rada kolegialnie podejmie decyzje w tym zakresie w głosowaniu. Poinformował dodatkowo, że w związku z dru-
gim wnioskiem radnego, biorąc pod uwagę jego wypowiedź, to przepisy stanowią inaczej. Zachęcił do dyskusji
w punktach merytorycznych, a nie na poziomie porządku obrad.  
Przewodniczący M.Golanko zarządził głosowanie nad zgłoszonymi trzema wnioskami, począwszy od wniosku 
Wójta.
Głosowano w sprawie:
wniosek wójta A. Kuźniarskiego w sprawie rozszerzenia porządku obrad w punkcie 5 o podpunkt nr 9 dodanie 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ra-
mach Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (2) Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M.Golanko zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem radnego P. Podleśnego.
Głosowano w sprawie:
wniosek radnego P. Podleśnego w imieniu Klubu Radnych Koalicja dla Gminy Zielonki w sprawie wykreślenia       
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym 
obiektom publicznym oraz drogom wewnętrznym na terenie Gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
PRZECIW (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący M.Golanko zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem radnego P. Podleśnego.
Głosowano w sprawie:
wniosek radnego P. Podleśnego, w imieniu Klubu Radnych Koalicja dla Gminy Zielonki, w sprawie wykreślenia     
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
PRZECIW (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, 
Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Łysek
Wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący M.Golanko zarządził głosowanie nad ustaleniem porządku obrad wraz z przyjętą poprawką.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad wraz z przyjętą zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska
Porządek obrad został przyjęty.
Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:
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3. Przyjęcie protokołu XXIX sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zielonki na lata 2021-2030;

2) przekazania do organu regulacyjnego projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Zielonki;

3) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2024;

4) zmieniająca Uchwałę Nr VI/48/2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej;         

5) zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym obiektom publicznym oraz drogom
wewnętrznym na terenie Gminy Zielonki;

6) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 

7) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021; 

8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

9) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samo-
rządowych w 2021 roku

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołu XXIX sesji.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXIX sesji, wobec ich braku  zarządził 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXIX sesji
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
P  rotokół XXIX sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XXIX/21.  
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 
międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 15.09.
Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że na posiedzeniu komisji zawnioskował o zajęcie się realizacją inwestycji
drogowych powiatu krakowskiego na terenie Gminy Zielonki.
3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie z posie-
dzenia w dn. 21.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka - sprawozdanie z po-
siedzenia w dn. 28.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
5. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.09.
Radny K. Gaweł zapytał o prezentację efektów końcowych analizy dot. projektu zapisu bazowego części opisowej
dla sporządzanych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Zielonki.  W odpowiedzi  przewodnicząca
Komisji zaprosiła wszystkich zainteresowanych do udziału w pracach komisji.
Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił się o transmisję posiedzeń tej komisji.
7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 29.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
8. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 22.09.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
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Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Zielonki.
Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zielonki na lata 2021-2030;

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji    Budżetowej  -   5  głosów „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu   i Spraw Regu-  
laminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia
Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów  -  4  głosy  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów
„wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisja Oświaty i Polityki Społecznej - 4 głosy „za”, 0 gło-
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 4
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Zastępca Wójta A. Kuźniarski omówił projekt uchwały, prezentacji dokumentu Strategii dokonała prezes Centrum
Doradztwa Strategicznego s.c. Dagmara Bieńkowska.
Radny P.  Podleśny zapytał  o  reguły  w zakresie  wyboru  zgłaszanych  przez  mieszkańców pomysłów,  dał  za
przykład budowę budynku OSP Grębynice, który stosunkowo miał więcej wskazań mieszkańców, niż budowa
budynku OSP Bosutów. Dodatkowo zwrócił  uwagę na kwestię ochrony przyrody,  która dla mieszkańców jest
wartością  samą w sobie,  stąd  potrzeba  ścieżek  rowerowych,  miejsc  do  rekreacji.  Podkreślił,  że  brakuje  mu
kolejnego III OSI (aut. Obszaru Strategicznej Interwencji w gminie Zielonki) – stworzenie przestrzeni na północy
gminy z infrastrukturą rekreacyjną, bazą noclegową i gastronomiczną. Możliwą poprzez np. zagospodarowanie
starego  budynku  szkolnego  w  Korzkwi  na  miejsce  dla  młodzieży  z  prowadzeniem  zielonej  szkoły,  czy
wybudowanie  gminnego  ośrodka  sportu  i  rekreacji,  ośrodka  turystycznego  i  stadionu.  Przy  jednoczesnym
położeniu akcentu na umiejscowienie przestrzeni  rekreacyjnej  w otulinie Ojcowskiego Parku Krajobrazowego.
Prezes  D. Bieńkowska powiedziała, że istnieje możliwość wprowadzania nowych zadań, w ślad za corocznym
monitoringiem założonych zadań.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że w wyniku ankietyzacji wpłynęło
ponad tysiąc pomysłów różnego rodzaju. Dokument Strategii przedstawia pewną wizję charakteru gminy w przy-
szłości. Nie determinuje co konkretnie w danym miejscu, na danej działce może powstać, o ile budynek OSP
Grębynice nie został wpisany do Strategii nie oznacza, że nie może zostać wybudowany, wpisane zostały zadania
aktualnie realizowane. Strategia nie wyklucza wprowadzania kolejnych zadań. Jeśli chodzi o drugi aspekt terenu
korzkiewskiego, został on zauważony i wpisany do Strategi. Z racji tego, że aktualnie jest w procesie tworzenia
pomysłu, nie został podniesiony do rangi OSI. Będzie się mógł znaleźć w dokumencie Strategii, gdy znajdzie
odzwierciedlenie w zapisach uchwały rady gminy. Radny T. Łysek zwrócił uwagę na aspekt „zielonych Zielonek”
wyróżnika gminy, który może stanąć w sprzeczności do „pasażu biznesowego”, jeśli zagospodarowane zostaną
tereny w bezpośrednim sąsiedztwie Północnej Obwodnicy Krakowa ze wspomnianymi na prezentacji „elementami
przemysłowymi”.  Gdyby rzeczywiście  w  tej  strefie  miały  powstać  zakłady  produkcyjno-przemysłowe utracona
zostanie wizja z unikalnym, zielonym charakterem gminy. Gmina stanie się jedną z wielu jak Skawina, Wieliczka,
czy Zabierzów z postępującą degradacją środowiska. Podsumował, że temat jest do zastanowienia dla radnych
przy planowaniu przestrzennym gminy, czy pasaż biznesowy ma być przeznaczony pod usługi i ma wspierać
interesy mieszkańców gminy Zielonki  poprzez zabezpieczeniu im odpowiedniej  infrastruktury do prowadzenia
działalności gospodarczej i wykorzystania tego terenu. Prezes D. Bieńkowska powiedziała, że celowo poruszony
został  aspekt  „przemysłu”,  chciała tym skłonić do dyskusji  i  zastanowienia się radnych, bowiem plan działań
pasażu biznesu (Obszaru Strategicznej Interwencji) wymusza zmiany planu miejscowego. Jest to bardzo ważny
moment,  ponieważ  aktualnie  prowadzone  są  nad  nim  prace,  w  nim  określone  zostaną  funkcje,  jakie  w  tej
przestrzeni mogą się znajdować. Obszar pasażu nie jest specjalnie ogromny w skali gminy, tylko 10 ha w bez-
pośrednim pasie szumiącej drogi. Bardzo rozsądne wydaje się umiejscowienie i skomasowanie funkcji usług, tak
potrzebnych gminie, by uniknąć ich rozproszenia. 
Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski powiedział,  że  pasaż  dedykowany  był  mieszkańcom  gminy  z  miejscem  do
prowadzenia działalności gospodarczej. Aktualnie plany miejscowe i studium zagospodarowania nie dopuszczają
funkcji przemysłowych na terenie gminy Zielonki.  Radna R. Kosno zwróciła uwagę na kwestię oświaty w gminie
i położenie nacisku na szybką realizację budowy nowej szkoły w celu utrzymania wysokiego poziomu nauczania
w gminie.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zielonki na lata 2021-2030
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXX/60/2021)
Przewodniczący M. Golanko ogłosił 20 min. przerwy.

2) uchwała w sprawie przekazania do organu regulacyjnego projektu zmiany regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1  
głos „wstrzymujący się”.
Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych sp. z o.o. Ł. Rudzki omówił projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przekazania do organu regulacyjnego projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXX/61/2021)

3) uchwała w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 
2021-2024;

Przewodniczący M. Golanko:    pozytywna opinia Komisji  Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 gło  sów „przeciw”, 1 głos  
„wstrzymujący  się”, jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  -  4  głosy  „za”,  0  głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych sp. z o.o. Ł. Rudzki omówił projekt uchwały.
Radna  R.  Kosno zwróciła  uwagę,  że  przedsiębiorstwo  planuje  w  dużej  części  finansowanie  strategicznych
inwestycji (23 mln zł) z tzw. Polskiego Ładu, zasugerowała monitorowanie alternatywnych, zewnętrznych źródeł
finansowania.  W odpowiedzi  padły  deklaracje,  że  czynione  są takie  starania.  Radna A.  Leginowicz zapytała
o liczbę zakładanych głębokich odwiertów poszukiwawczych wody. Prezes Ł. Rudzki poinformował, że w Przy-
bysławicach znajduje się studnia o głębokości powyżej 200 m oraz dwie na działkach gminnych w Batowicach
i Zielonkach o głębokości ok 300 m.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2024
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXX/62/2021)

4) zmieniająca Uchwałę Nr VI/48/2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu   i Spraw Regulaminowych     - 3 głosy „za”, 0   
głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.
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Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że młodzi ludzie posługują się elektronicznymi kanałami komunikacji i ocze-
kuje na możliwość składania inicjatyw uchwałodawczych w formie elektronicznej. Następnie zawnioskował o usu-
nięcie słowa „czytelny” przy „podpisie mieszkańca” w załączniku nr 1 i 2 w tabeli w ostatniej kolumnie, zwrócił
uwagę, że w poprzedniej wersji uchwały, nie było takiego zapisu.
Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski powiedział,  że  wymogiem  formalnym  jest  złożenie  podpisu,  czyli  czytelnego
wpisania imienia i nazwisko, zwrócił uwagę, że podpis nie jest parafą. Dodał, że w składanym projekcie uchwały
jest  to jedyne miejsce osobistej  aktywności  osoby popierającej  inicjatywę obywatelską.  W innych kolumnach
każdy członek rodziny może wypełnić odpowiednie dane.
Radny P. Podleśny przywołał zapis art. 78 § 1 Kodeksu Cywilnego „Do zachowania pisemnej formy czynności
prawnej wystarcza złożenie własnoręcznego podpisu na dokumencie obejmującym treść oświadczenia woli…”
Stwierdził, że przepis nic nie mówi na temat czytelności podpisu i poprosił o interpretację radcy prawnego.
Radca  pr.  A.  Siwy-Wyjadłowska powiedziała,  że  ustawodawca  nie  dookreślił  tego  w  sposób  jedno-znaczny
wskazując, że ma to być imię i nazwisko, aczkolwiek wynika to z intencji i celu tej regulacji. Zwróciła uwagę, że
dane w tabeli można wypełniać przez swojego pełnomocnika, istotna jest ta własnoręczność podpisu. Doktryna
prawa w tym temacie  sprowadza się  do funkcji  podpisu,  która  umożliwia  ustalenie  tożsamości  danej  osoby.
W związku z tym takie ujęcie „czytelny podpis mieszkańca” stanowi doprecyzowanie tego, żeby organ nie musiał
się  domyślać,  czy podpis  jest  faktycznie  złożony za daną osobę,  czy też nie.  Taka jest  intencja,  że zwykle
oczekuje się imienia i nazwiska, a przynajmniej takiego skrótu, który umożliwi ustalenie tożsamości osoby. Z uwa-
gi na to, że żyjemy w kraju gdzie ilość imion i nazwisk podobnie brzmiących, w podobnej relacji jest spora, stąd
ustawodawca oczekuje tego imienia i nazwiska, które ma jednoznacznie, w sposób precyzyjny określić kto te
dane wypełnił. Stanowi to doprecyzowanie funkcji jaką ten przepis stanowi. 
Radny  P.  Podleśny zwrócił  się  do  radcy  prawnego  o  podstawę  prawną  zakwestionowania  i  ewentualnego
odrzucenia podpisu przez urząd podczas weryfikacji projektu uchwały, ze względu na jego nieczytelność.
Przewodniczący M. Golanko stwierdził, że pytanie wykracza poza zakres opinii prawnej, poprosił radcę o przy-
pomnienie radnym, co oznacza złożona parafa radcy na projekcie uchwały i z czym się to wiąże.
Radca pr. A. Siwy-Wyjadłowska powiedziała, że parafa radcy prawnego na projekcie uchwały oznacza analizę
tego zakresu pod którym się podpisał i wyrażenie opinii o zgodności z regulacjami prawnymi tych zapisów, które
proponuje projekt  uchwały.  Radca prawny,  jako osoba która doradza nie wkracza w kompetencje uprawnień
organów co do kształtu samej uchwały, a weryfikuje jedynie, czy takie zapisy spełniają wymagania prawne. Jeśli
mieszczą się w granicach prawa, to w żaden sposób w te zapisy  radca nie ingeruje, bo takich uprawnień nie ma.
Radny  P.  Podleśny ponownie  podniósł  kwestię  zapisu  słowa  „czytelny”,  zakwestionował  powód  jego  wpro-
wadzenia i wniósł o jego usunięcie.
Radny  K.  Krzyworzeka zgłosił  wniosek  formalny  o  zakończenie  dyskusji  i  przejście  do  głosowania  projektu
uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego K. Krzyworzeki.
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek formalny radnego K. Krzyworzeki w sprawie zakończenia dyskusji i przejścia do głosowania
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Krzysztof 
Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego P. Podleśnego w sprawie zmiany 
treści załącznika nr 1 i 2 do projektu uchwały, aby w kolumnie "czytelny podpis mieszkańca" zmienić treść zapisu 
na: „podpis mieszkańca”.
Głosowano w sprawie:
wniosek radnego P. Podleśnego w sprawie zmiany treści załącznika nr 1 i 2 do projektu uchwały, aby w kolumnie 
"czytelny podpis mieszkańca" zmienić treść zapisu na: "podpis mieszkańca"
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska
PRZECIW (13) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof 
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Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Ryszard Krawczyk, Anna Leginowicz
Wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr VI/48/2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (1) Renata Kosno
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXX/63/2021)

5) uchwała w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym obiektom 
publicznym oraz drogom wewnętrznym na terenie Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych     - 3 głosy „za”, 0   
gło  sów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” p  o uwzględnieniu wprowadzenia zmiany w zakresie zapisu o referacie  
obsługującym zadanie
Radny T. Łysek docenił inicjatywę niepowtarzania nazw ulic występujących już w innych miejscowościach. Zwrócił
się o unormowanie kwestii  nadawania nazw ulic  dla przecznic,  na których znajduje się raptem kilka domów,
w związku z pojawiającymi się postulatami mieszkańców.
Radna R. Kosno zwróciła uwagę, że do uregulowania pozostaje kwestia, kiedy i gdzie nadaje się drodze status
ulicy z nazwą oraz kwestia braku ciągłej numeracji domów kilku przecznic od głównej ulicy.
Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił uwagę na niezgodny z zasadami języka polskiego zapis tytułu załącznika
nr 1 „Zasady kształtowania nazewnictwa ulicom, placom i innym obiektom publicznym oraz drogom wewnętrznym
na terenie Gminy Zielonki” i zaproponował zmianę na „...nazewnictwa ulic, placów i innych obiektów publicznych
oraz dróg wewnętrznych...”. Dodał, że można byłoby w tytule rozważyć zamianę słów „zasady kształtowania” na
słowa „zasady nadawania”, do których to rada ma kompetencje. Radca pr. A. Siwy-Wyjadłowska zwróciła uwagę,
że  w  tym  projekcie  uchwały  podstawą  prawną  jest  art.  18  ust.  1  ustawy  o  samorządzie  gminnym  „1.  Do
właściwości  rady  gminy  należą  wszystkie  sprawy  pozostające  w  zakresie  działania  gminy,  o  ile  ustawy  nie
stanowią inaczej.” Stąd duża jest dowolność w kształtowaniu zapisów uchwały, z uwagi na fakt, że przedmiotowa
podstawa prawna jest bardzo ogólna, jest domniemanie kompetencji rady gminy we wszystkie sprawy, które nie
są wprost zastrzeżone innymi ustawami, dodatkowo jest to akt kierowany wewnętrznie do rady, nie bezpośrednio
do mieszkańców. W sytuacji kiedy są upoważnienia ustawowe, które mają charakter precyzyjny, można wskazać,
czy  tego  typu  zapisy  przekraczają  to  upoważnienie  ustawowe.  Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski zaproponował
autopoprawkę wprowadzającą zmiany zgodne z sugestią wiceprzewodniczącego K. Olawskiego. Radni dysku-
towali  nad kwestią utrzymywania jednolitości  charakteru nazewnictwa sołectwa lub jego rejonu, definicji  drogi
wewnętrznej, zasadnością wprowadzania tej uchwały, ewentualnych skutków prawnych dla błędnie podawanych
adresów tj. braku imienia, jeśli nazwę ulicy stanowi imię i nazwisko.  Radny K. Gaweł zgłosił wniosek formalny
sprawie zakończenia dyskusji i przejścia do głosowania projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego K. Gawła.
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek formalny radnego K. Gawła w sprawie zakończenia dyskusji i przejścia do głosowania projektu uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Aneta Szablowska
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko ogłosił przerwę w obradach rady ze względu na problem techniczny związany z bra-
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kiem dostępu do internetu i transmisji obrad. Obrady były kontynuowane w dniu następnym od godz. 15:00.
W dniu 1 października 2021 r.  przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził
kworum i prawomocność do podejmowania uchwał i ogłosił kontynuację XXX sesji Rady Gminy Zielonki kadencji
2018-2023.
Przewodniczący M. Golanko zwrócił się do Pana Wójta o przypomnienie treści autopoprawki.
Zastępca Wójta A. Kuźniarski omówił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zmianie załącznika nr 2
pkt 4 poprzez nadanie mu brzmienia: "wnioski w sprawie nadania nazwy przekazywane są do Urzędu Gminy
Zielonki, który zapewnia formalno-techniczną obsługę wniosków i wystąpień urzędu o nadanie nazwy obiektowi
gminnemu" oraz zmianę nazwy załącznika nr 1 do projektu uchwały na zapis o treści:  "zasady kształtowania
nazewnictwa ulic, placów i innych obiektów publicznych oraz dróg wewnętrznych na terenie Gminy Zielonki.". 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez Zastępcę Wójta.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały polegająca na zmianie załącznika nr 2 pkt 4 poprzez nadanie mu brzmienia: 
"wnioski w sprawie nadania nazwy przekazywane są do Urzędu Gminy Zielonki, który zapewnia formalno-tech-
niczną obsługę wniosków i wystąpień z urzędu o nadanie nazwy obiektowi gminnemu" oraz zmianę nazwy 
załącznika nr 1 do projektu uchwały na zapis o treści: "zasady kształtowania nazewnictwa ulic, placów i innych 
obiektów publicznych oraz dróg wewnętrznych na terenie Gminy Zielonki.". 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:
ZA (12) Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna 
Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
NIEOBECNI (5) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Lepiarczyk, Krzysztof Olawski, Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom, placom i innym obiektom publicznym oraz drogom 
wewnętrznym na terenie Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:
ZA (11) Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
BRAK GŁOSU (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
NIEOBECNI (5) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Lepiarczyk, Krzysztof Olawski, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXX/64/2021)

6) uchwała w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 5 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot omówiła projekt uchwały.
Radny P. Podleśny powiedział, że Klub Radnych Koalicja dla Gminy Zielonki odstąpi od głosowania    w sprawie,
którą można było poprowadzić w odmienny sposób, pomimo braków formalnych w piśmie.  Przewodniczący M.
Golanko zwrócił uwagę, że urzędy działają w granicach prawa i ma odmienne stanowisko w tej sprawie.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
pozostawienia petycji bez rozpatrzenia
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (12) Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
BRAK GŁOSU (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
NIEOBECNI (4) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
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Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXX/65/2021)

7) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2021;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 gło  sów „prze-ciw”, 1 głos   
„wstrzymujący się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały oraz treść autopoprawek.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Agata Radosz - Kwasek
BRAK GŁOSU (1) Piotr Podleśny
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXX/66/2021)

8) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały oraz treść autopoprawek.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (14) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
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ZA (14) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 
Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana 
Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXX/67/2021)

9) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ra-
mach Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku;

Zastępca Wójta A. Kuźniarski omówił projekt uchwały.
Radny P.  Podleśny zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  w projekcie  zawarte  są  warunki  techniczne,  jakie  mają  być
spełnione przy realizacji tego zadania tj. wymiany nawierzchni tłuczniowej pobocza na utwardzoną. Przywołał  §
38 Rozporządzenia Ministra Transportu Gospodarki Morskiej w sprawie warunków technicznych, jakim powinny
odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie z dnia 2 marca 1999 r.  „1. Na drogach klasy GP, G i Z, w zależ-
ności od potrzeb, w tym ruchu lokalnego i pieszych, część pobocza przylegająca do jezdni może być utwardzona.
2. Utwardzone pobocze powinno mieć szerokość nie większą niż 1,5 m, a jego pochylenie podłużne i poprzeczne
powinno być dostosowane do pochyleń pasa ruchu, przy którym się ono znajduje.” -  zgodnie z którym nie ma
możliwości przy poboczu utwardzonym zbudowania wywyższenia, czyli krawężnika.  Radny wyraził wątpliwość,
biorąc  pod  uwagę  wykonane  przez  Powiat  Krakowski  utwardzone  pobocza  w  innych  miejscowościach  jak
Węgrzce, Batowice m.in. dotyczące braku krawężnika. Zastępca Wójta A. Kuźniarski poinformował, że na danym
etapie  uchwała służy zabezpieczeniu  środków finansowych dla  obu organów wykonawczych,  natomiast  jego
realizacja będzie wspólnie przez nich ustalana na dalszym etapie w zakresie realizacji inwestycji. Radni zgodnie
przychylili  się  do zabezpieczenia  środków finansowych na to  zadanie,  a w późniejszym terminie  wójt  będzie
ustalał szczegółowy zakres prac.  Radna M. Żylska podsumowując dyskusję zwróciła uwagę, że od roku czasu
chodnik jest na tyle zdegradowany, wypłukany przez powodzie z licznymi dziurami, że mieszkańcy, w tym dzieci,
nie chodzą tym poboczem, tylko drogą. W imieniu swoim i nieobecnego radnego P. Calika, zwróciła się z prośbą
o realizację tego zadania i podjęcie uchwały.
Zastępca Wójta   A. Kuźniarski   zaproponował treść autopoprawki polegająca na nadaniu par. 1 brzmienia o treści:
"udziela się pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu w wysokości nieprzekraczającej kwoty 100.000,00 zł
(słownie sto tysięcy zł 00/100) z przeznaczeniem na modernizację drogi powiatowej nr 2151K w miejscowości
Wola Zachariaszowska". 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały polegająca na nadaniu par. 1 brzmienia o treści: „udziela się pomocy 
finansowej Powiatowi Krakowskiemu w wysokości nieprzekraczającej kwoty 100.000,00 zł (słownie sto tysięcy 
00/100) z przeznaczeniem na modernizację drogi powiatowej nr 2151K w miejscowości Wola Zachariaszowska". 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 
Samorządowych w 2021 roku wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 
Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Krzysztof Lepiarczyk, Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXX/68/2021)
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 26 sierpnia do 30
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września 2021 roku.

1. 27 sierpnia  br.  pięciu  nauczycielom ze  szkół  podstawowych w  Zielonkach  i  Bibicach  wręczono  akty
mianowania na stopień nauczyciela mianowanego.  

2. 28  sierpnia  br.  odbyły  się  Dożynki  Gminne  w  Owczarach,  podczas  których  zaprezentowało  się  13
korowodów.  Podczas dożynek  mieszkańcy  gminy  mieli  możliwość  zaszczepienia  się  w  Ple-nerowym
Punkcie  Szczepień  przeciwko  wirusowi  COVID  19,  a  także  mogli  spisać  się  w  GUS-owskim  spisie
powszechnym. 

3. 30 sierpnia br. podpisano umowę z firmą INARE sp. z o.o. sp.k. z siedzibą w Krakowie na przebudowę i
adaptację  Centrum  Medycznego  w  Węgrzcach.  Firma  została  wyłoniona  w  ramach  przetargu
nieograniczonego. Inwestycja ma zostać zrealizowana do 30 stycznia 2022 roku, a koszt robót określony
w przetargu to 2.444.444,24 zł brutto.

4. 30  sierpnia  br.  gmina  Zielonki  wraz  z  miastem  Kraków  i  gminą  Michałowice  w  ramach  poprawy
komunikacji  publicznej  uruchomiła  przyspieszone  linie  aglomeracyjne.  Autobusy  tych  linii         w
godzinach szczytu porannego i popołudniowego kursują co 15 minut, a po godzinach szczytu oraz w
weekendy i święta co 30 minut. Po terenie gminy Zielonki przebiegają dwie linie agloekspressów - jedna
drogą krajową nr  7  (Michałowice UG -  Kraków os.  Podwawelskie),  druga drogą wojewódzką nr  794
Kraków-Skała (Owczary Pętla - Kraków Nowy Kleparz).

5. 30  sierpnia  br.  uczestniczyłem  w  wideokonferencji  Komisji  ds.  Poprawy  Jakości  Powietrza
Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska.  Dyskutowano  na  temat  wyników rozmów z  przedstawicielami
gmin na temat inwentaryzacji i wymiany kotłów. 

6. 1  września  br.  odbyła  się  Wojewódzka  Inauguracja  Roku  Szkolnego  2021/2022 w  nowym  budynku
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach w gminie Zielonki. Nowy rok szkolny rozpoczęło 350
uczniów, 100 przedszkolaków oraz 67 pracowników szkoły i przedszkola.

7. 4 września br. w Węgrzcach odbył się piknik sołecki pn. „Pożegnanie lata”. Organizatorem pikniku była
rada  sołecka  Węgrzce  pod  przewodnictwem Pani  sołtys  Magdaleny  Listoś  we  współpracy  z  przed-
stawicielami Koła Gospodyń Wiejskich, Koła Seniora w Węgrzcach, OSP Węgrzce i ZHP Szczep Zielony. 

8. 4 września br. odbył się Ogólnopolski turniej tenisa ziemnego - Memoriał im. Kazimierza Kruka. W gminie
Zielonki został rozegrany po raz pierwszy. Z inicjatywy Gminnego Młodzieżowego Klubu Sportowego w
Zielonkach na sześciu kortach Tenis & Country Club w Giebułtowie, zmagania podjęło 28 mężczyzn i 8
kobiet. 

9. 4 września br. przedstawiciele sołectwa Brzozówka pod przewodnictwem Pani Sołtys Elżbiety Cich, rady
sołeckiej  oraz Koła Gospodyń Wiejskich „Przyjaciele Brzozówki”  w Brzozówce,  na terenie  kompleksu
rekreacyjno-sportowego zorganizowali piknik rodzinny dla mieszkańców tego sołectwa. 

10. 5 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Bibice. 

11. 5 września w Parku Wiejskim w Zielonkach odbył się  XV Powiatowy Przegląd Orkiestr Dętych w Zie-
lonkach.  Podczas  przeglądu  wystąpiły,  m.in.:  Parafialno-Gminna Orkiestra  Dęta  z  Zielonek,  orkiestra
"Hejnał" z Więcławic, Orkiestra Korzkiew, Orkiestra Dęta Zabierzów, Orkiestra Dęta Wielka Wieś, "Echo"
ze Słomnik i  "Wola"  z Woli  Zachariaszowskiej.  W tym dniu swoją ofertę zajęć prezentowało Centrum
Kultury,  Promocji  i  Rekreacji  w Zielonkach. Na scenie wystąpiły zespoły:  Fermata,  Czerwone Korale,
Folklove,  Kapela  Jurajska Gminy Zielonki,  a  chętne osoby mogły  wziąć udział  w otwartych lekcjach:
gimnastyki sportowej, robotyki, jogi, gimnastyki mózgu oraz warsztatach plastycznych Małej Formy i Eco
Art.  Była to także okazja,  by poznać szeroką ofertę zajęć CKPiR w Zielonkach i  porozmawiać z ins-
truktorami. 

12. 7  września  br.  na  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy  Zielonki  odbyło  się  spotkanie  przedstawicieli
Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska z  pracownikami  urzędu  i  gminnych  jednostek  organizacyjnych
wytypowanymi do współpracy w zespole metropolitarnym powoływanym w ramach realizacji  przygoto-
wywanej strategii Metropolii Krakowskiej do roku 2030. 

13. 9 września br. uczestniczyłem w debacie publicznej zorganizowanej przez przedstawicieli Stowarzyszenia
Korzkiew na terenie  placu zabaw w Januszowicach  nt.  budowy chodnika przy drodze powiatowej  nr
2133K w m. Januszowice, Korzkiew, Grębynice. 

14. 10 września br. uczestniczyłem w Forum Rozwoju Metropolii Krakowskiej. Przedmiotem spotkania była
m.in.  debata na temat modelu funkcjonalno-przestrzennego Metropolii  Krakowskiej,  odbyła się wizyta
studyjna w zajezdni autobusowej Kraków Wola Duchacka oraz w centrum dyspozycyjnym MPK przy ul.
Wawrzyńca. A to na okoliczność odbywającej się dyskusji nad integracją transportu publicznego w ob-
szarze planowania,  organizowania  i  finansowania zintegrowanego publicznego transportu  zbiorowego
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w Metropolii Krakowskiej. 

15. 11 września br. CKPiR w Zielonkach zorganizowało dzień otwarty Folwarku Kultura w Owczarach. W ra-
mach tego wydarzenia mieszkańcy gminy mogli uczestniczyć w bezpłatnych warsztatach muzycznych,
plastycznych, tanecznych, ekologicznych i innych niespodziankach dla dzieci i dorosłych.

16. 12 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Dziekanowice. 

17. 12 września br. na terenie boiska sportowego LKS Zieleńczanka odbył się VII Półmaraton Marchewkowy,
w którym wzięło udział prawie 300 uczestników. 

18. 17 września br. w Skawinie obyło się posiedzenie Komisji Doraźnej SMK ds. Zintegrowanego Transportu
Publicznego.  Tematem  spotkania  była  m.in.  debata  nad  projektem  uchwały  w  spr.  wprowadzenia
integracji  taryfowo-biletowej  w  publicznym  transporcie  zbiorowym  w  Metropolii  Krakowskiej  oraz
finansowania transportu zbiorowego na terenie Metropolii Krakowskiej.

19. 17 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Węgrzce. 

20. 18 i 19 września br. odbyło się  Święto Jury Krakowsko-Częstochowskiej Juromania. W gminie Zielonki
imprezę  organizowano  pod  hasłem  Aktywna z  Natury.  Głównym organizatorem było  Stowarzyszenie
Zachariasz.  Jest  to  święto  organizowane przy wsparciu  Województwa Małopolskiego jednocześnie  w
kilkudziesięciu lokalizacjach Jury w woj. śląskim i małopolskim. 

21. 20 września br. odbyła się konferencja prasowa zorganizowana przez Państwowe Gospodarstwo Wodne
Wody Polskie podsumowująca trwające od 9 miesięcy konsultacje społeczne dotyczące aktualizowanych
Planów Zarządzania Ryzykiem Powodziowym w obszarze zlewni rzeki Prądnik i wpływu proponowanych
w aPZRP inwestycji na bezpieczeństwo powodziowe m.in. mieszkańców zlewni. 

22. 22 września br. podczas Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski  odbyło się wręczenie
dyplomów rankingu gmin Małopolski, opracowywanego przez FRDL MISTiA we współpracy z Urzędem
Statystycznym za rok 2019. Gmina Zielonki zajęła w nim pierwsze miejsce w Małopolsce.

23. 23 września br. złożono wniosek do MUW dotyczący przyznania dotacji celowej z budżetu Województwa
Małopolskiego  w  formie  pomocy  finansowej  w  ramach  konkursu  pn.  „Małopolska  ZAszczepiona!”.
W ramach przedmiotowego konkursu Gmina Zielonki zajęła 2 miejsce za miastem Kraków pod względem
najlepiej  zaszczepionych  populacji  gmin.  Uzyskaliśmy  w  związku  z  tym  promesę  na  50.000  zł
z przeznaczeniem na sfinansowane zadań własnych z zakresu ochrony zdrowia. 

24. 28 września br.  odbyło się Nadzwyczajne Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia Metropolia Kra-
kowska.  Tematem spotkania  było  m.in.  podjęcie  uchwały  w spr.  opracowania  strategii  działania  dot.
rozwoju  współpracy  z  otoczeniem zewnętrznym oraz  kreowania  wizerunku  Metropolii  Krakowskiej,  a
także  aktualizacja  wytycznych  programu ograniczania  emisyjności  budynków Eko-Team oraz  modelu
funkcjonalno-przestrzennego Metropolii Krakowskiej. 

25. 29 września br. odbyło się wręczenie nagród piątej edycji konkursu „Małopolska Wieś 2021” ogłoszonego
przez Zarząd Województwa Małopolskiego. Sołectwo Pękowice zdobyło pierwsze miejsce w kategorii
Nowatorska Małopolska Wieś zdobywając nagrodę finansową w wysokości 60 tys. zł. Celem konkursu
było  zachęcenie  społeczności  lokalnych  do  aktywnego  działania  na  rzecz  podniesienia  atrakcyjności
małopolskiej wsi i poprawy życia jej mieszkańców. Nagrodę odebrał Sołtys Sołectwa Pękowice Pan Adam
Dąbrowski. 

Informacje: 

 W sierpniu i wrześniu zostały przyznane Stypendia i Nagrody Edukacyjne Wójta Gminy Zielonki za rok
szkolny  2020/2021.  Nagrody  otrzymali  absolwenci  szkół  podstawowych  z  terenu  gminy,  którzy  na
zakończenie  nauki  w  szkole  podstawowej  uzyskali  najwyższą  średnią  ocen  i  wzorowe  zachowanie.
Stypendia przyznano uczniom klas IV – VII   za wybitne osiągnięcia w konkursach, turniejach i  olim-
piadach naukowych lub artystycznych, którzy ponadto musieli wykazać się średnią ocen co najmniej 5,0
i wzorowym lub bardzo dobrym zachowaniem. W 2021 roku przyznano Nagrody i Stypendia Wójta Gminy
Zielonki za łączną kwotę 12 480 zł.

 „Powiat bez smogu” to nowy program dotacji do 3.000 zł dla właścicieli domów i mieszkań położonych na
terenie powiatu krakowskiego, którzy chcieliby skorzystać z dofinansowania na zakup wraz z montażem
nowego źródła ciepła: kotła gazowego, pieca elektrycznego, instalacji  solarnej, pompy ciepła. Dnia 23
września 2021 r. rozpoczęła się procedura naboru wniosków  w ramach programu „Powiat bez smogu”.
Wszystkich zainteresowanych Zarząd Powiatu Krakowskiego zaprasza do składania wniosków i  przy-
pomina, że jedyną ścieżką złożenia wniosku jest platforma ePUAP. Pula środków przeznaczonych na
dofinansowanie wynosi 252. 099 zł. Nabór wniosków trwać będzie od 23 września 2021 r. do osiągnięcia
150% środków przewidzianych na udzielenie dotacji, jednak nie dłużej niż 14 dni.
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Podjęto zarządzenia: 

1. ZARZĄDZENIE NR 186/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 SIERPNIA 2021 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Uchwałą Nr XXIX/58/2021 Rady
Gminy Zielonki z dnia 26 sierpnia 2021 roku. 

2. ZARZĄDZENIE NR 187/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 SIERPNIA 2021 ROKU  w sprawie:
przyjęcia informacji o wykonaniu budżetu Gminy Zielonki za pierwsze półrocze 2021 roku. 

3. ZARZĄDZENIE NR 188/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 SIERPNIA 2021 ROKU  w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

4. ZARZĄDZENIE NR 189/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 SIERPNIA 2021 ROKU  w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 188/2021 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 27 sierpnia 2021 roku. 

5. ZARZĄDZENIE NR 190/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2021 ROKU w sprawie
potwierdzenia zajmowania przez Dyrektora dotychczasowej Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w
Korzkwi funkcji Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego      w Przybysławicach. 

6. ZARZĄDZENIE NR 191/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2021 ROKU w sprawie:
udzielenia  Dyrektorowi  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Przy-bysławicach  pełnomocnictwa  do
jednoosobowego działania. 

7. ZARZĄDZENIE NR 192/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 SIERPNIA 2021 ROKU w sprawie
ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki  przeznaczonej  do  sprzedaży  w  trybie
bezprzetargowym, na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.

8. ZARZĄDZENIE NR 193/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 SIERPNIA 2021 roku w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

9. ZARZĄDZENIE NR 194/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 SIERPNIA 2021 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany
planu  finansowego Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2021 oraz  innych  zadań zleconych  na  podstawie
odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z Zarządzeniem Nr 193/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31
sierpnia 2021 roku. 

10. ZARZĄDZENIE NR 195/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 SIERPNIA 2021 ROKU   w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021 w związku
z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

11. ZARZĄDZENIE NR 196/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 WRZEŚNIA 2021 roku w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

12. ZARZĄDZENIE NR 197/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA  1 WRZEŚNIA 2021 roku w sprawie
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 196/2021 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 1 września 2021 roku 

13. ZARZĄDZENIE NR 198/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
powierzenia  pełnienia  obowiązków Dyrektora Szkoły  Podstawowej  im.  Eugeniusza Kwiatkowskiego w
Owczarach.

14. ZARZĄDZENIE NR 199/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
ogłoszenia  wykazu nieruchomości  komunalnych Gminy Zielonki  położonych w obrębie  Bibice,  gminie
Zielonki, przeznaczonych do sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

15. ZARZĄDZENIE NR 200/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
udzielenia  Pełniącemu Obowiązki  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  im.  Eugeniusza  Kwiatkowskiego  w
Owczarach pełnomocnictwa do jednoosobowego działania. 

16. ZARZĄDZENIE NR 201/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

17. ZARZĄDZENIE NR 202/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

18. ZARZĄDZENIE NR 203/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
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zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

19. ZARZĄDZENIE NR 204/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

20. ZARZĄDZENIE NR 205/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

21.  ZARZĄDZENIE NR 206/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

22. ZARZĄDZENIE NR 207/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

23. ZARZĄDZENIE NR 208/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 09 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
określenia zasad i warunków dotyczących ustanawiania praw użytkowania dla sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej wybudowanej przez Inwestora prywatnego na rzecz Gminy Zielonki. 

24. ZARZĄDZENIE  NR  209/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  09  WRZEŚNIA  2021  ROKU  w  sprawie:
określenia zasad i warunków dotyczących ustanawiania praw użytkowania dla sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej wybudowanej przez Inwestora prywatnego na rzecz Gminy Zielonki. 

25. ZARZĄDZENIE NR 210/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 09 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
określenia zasad i warunków dotyczących ustanawiania praw użytkowania dla sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej wybudowanej przez Inwestora prywatnego na rzecz Gminy Zielonki. 

26.  ZARZĄDZENIE NR 211/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 09 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
określenia zasad i warunków dotyczących ustanawiania praw użytkowania dla sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej wybudowanej przez Inwestora prywatnego na rzecz Gminy Zielonki. 

27. ZARZĄDZENIE NR 212/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zmiany składu Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie.

28. ZARZĄDZENIE NR 213/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zmiany Zarządzenia nr 277/2010 Wójta Gminy Zielonki z dnia 27.12.2010 r. w sprawie powołania Zespołu
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania przemocy w rodzinie.

29. ZARZĄDZENIE NR 214/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
określenia zasad i warunków dotyczących ustanawiania praw użytkowania dla sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej wybudowanej przez Inwestora prywatnego na rzecz Gminy Zielonki.

30. ZARZĄDZENIE NR 215/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
określenia zasad i warunków dotyczących ustanawiania praw użytkowania dla sieci wodociągowej i ka-
nalizacyjnej wybudowanej przez Inwestora prywatnego na rzecz Gminy Zielonki.

31. ZARZĄDZENIE NR 216/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
przeprowadzania  kontroli  przestrzegania  zakazu  spalania  odpadów  w  paleniskach  i  przestrzegania
przepisów uchwały antysmogowej dla województwa małopolskiego na terenie Gminy Zielonki. 

32. ZARZĄDZENIE NR 217/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

33. ZARZĄDZENIE NR 218/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 217/2021 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 17 września 2021 roku. 

34. ZARZĄDZENIE NR 219/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

35. ZARZĄDZENIE NR 220/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Zielonki,  położonych w ob-
rębie Zielonki, przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

36. ZARZĄDZENIE NR 221/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
ustanowienia służebności przesyłu wód opadowych na rzecz Gminy Zielonki.
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37. ZARZĄDZENIE NR 222/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Zielonki,  położonych w ob-
rębie Zielonki, przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

38. ZARZĄDZENIE NR 223/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 23 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

39. ZARZĄDZENIE NR 224/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

40. ZARZĄDZENIE NR 225/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022. 

41. ZARZĄDZENIE NR 226/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Wola Zachariaszowska, gmina Zielonki.

42. ZARZĄDZENIE NR 227/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

43. ZARZĄDZENIE NR 228/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

44. ZARZĄDZENIE NR 229/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany
planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 228/2021 Wójta
Gminy Zielonki z dnia 30 września 2021 roku. 

45. ZARZĄDZENIE NR 230/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2021 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021 w związku
z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

Pytania radnych do sprawozdania:
Radny P. Podleśny zwrócił się z prośbą o zamieszczenie na gminnej stronie internetowej podsumowania debaty
w dniu 9 września br. dot. budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 2133K w m. Januszowice, Korzkiew,
Grębynice. Zastępca Wójta   A. Kuźniarski   powiedział, że z jego wiedzy informacja była zamieszczona. Radny K.
Gaweł stwierdził,  że w Wiadomościach Lokalnych również będzie  można znaleźć relacje z tego wydarzenia.
Dodatkowo radny zapytał,  czy poza konferencją  prasową,  która  odbyła  się  20 września  2021 r.  Państwowe
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie podsumowało konsultacje społeczne dotyczące aktualizowanych Planów
Zarządzania Ryzykiem Powodziowym w obszarze zlewni rzeki Prądnik i wpływu proponowanych inwestycji na
bezpieczeństwo powodziowe m.in.  mieszkańców zlewni.  Zastępca Wójta    A. Kuźniarski   potwierdził,  że była to
jedyna forma potwierdzająca wprowadzenie rozwiązań gminnych do aPZRP. Radna R. Kosno, w związku z pla-
nowanym w styczniu zakończeniem modernizacji przychodni w Węgrzcach, zapytała o termin ogłoszenia naboru
na  lekarza  rodzinnego  i  ginekologa.  Zastępca  Wójta    A.  Kuźniarski   zadeklarował  przesłanie  odpowiedzi  po
ustaleniu tej informacji.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty:  
- kolejna sesja odbędzie się w dniu 28 października br.;  
-  wpłynęło  pismo  o  odwołanie  sołtysa  Korzkwi  -  kierowane  do  Wójta  i  Przewodniczącego  RGZ  –  organ
wykonawczy weryfikuje listę mieszkańców Korzkwi, czy spełniony został wymóg formalny do odwołania sołtysa z
inicjatywy 10% mieszkańców sołectwa posiadających czynne prawo wyborcze;
- wpłynęło pismo mieszkańców Garliczki o zmianę Uchwały Nr XXIV/3/2017 Rady Gminy Zielonki z dnia 2 lutego
2017 r.  w sprawie projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez  gminę
Zielonki do nowego ustroju szkolnego oraz zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci  publicznych przedszkoli
i oddziałów  przedszkolnych  w szkołach  podstawowych  prowadzonych  przez  gminę  Zielonki –  w  zakresie
rozdzielenia sołectwa Garliczka pomiędzy obwody dwóch szkół: Szkoły Podstawowej im. J. Piłsudskiego w Woli
Zachariaszowskiej i Szkoły Podstawowej im. J. Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przybysławicach;
- wpłynęło pismo Wojewody przekazujące pismo mieszkańców ul. Widokowej w Zielonkach w sprawie prowa-
dzonych robót budowlano-drogowych, które zostało od razu przekazane do Wójta, by nie było zwłoki w reakcji,
urząd podejmuje działania już w tym zakresie; 
- termin szkolenia z zakresu procedury planowania przestrzennego będzie przekazany radnym po jego ustaleniu,
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tak szybko jak to będzie możliwe.
Radny  K.  Gaweł zapytał  o  szacunkowe  wyliczenia,  ile  konkretnie  gmina  straci  na  dotacjach,  subwencjach
w związku z planowanym tzw. Nowym Ładem, który obecnie jest na etapie prac sejmowych. Jak również, czy
znana jest kwota podwyżki dla wójta i radnych w świetle przygotowywanych zmian w przepisach. Przewodniczący
M. Golanko powiedział, że na ukończeniu jest proces legislacyjny, oczekuje się na właściwe rozporządzenia rady
ministrów. W zakresie wynagrodzenia wójta, jak i diet radnych, wspólnie rada będzie podejmować te decyzje.
Zastępca Wójta A. Kuźniarski poinformował, że szacunkowe ubytki budżetów wszystkich gmin na terenie Polski
publikowane są na stronie Związku Miast Polskich, dla gminy Zielonki szacowany ubytek wynosi 14,3 mln zł.
Radny P. Podleśny zaproponował pilotaż stacji ładowania i wypożyczania rowerów z napędem elektrycznym w
miejscowościach Grębynice, Korzkiew i Trojanowice. Zwrócił uwagę, że mieszkańcy ww. miejscowości mają do
przebycia ok 5 km do nowopowstałych linii agloekspresowych. Przebycie dystansu ok 45 minut, zwłaszcza dla
dzieci,  jest  dużym obciążeniem fizycznym. Zasugerował  lokalizacje  pod nową szkołą  w Przybysławicach,  na
nowym  placu  zabaw  w  Grębynicach,  w  Korzkwi,  w  centrum  Trojanowic,  na  Podskalu  koło  skrzyżowania.
Operatorem opłat  mógłby  być podmiot  zewnętrzny  lub gmina,  przy  okazji  pobierania  opłat  i  założenia  karty,
można  próbować  zachęcić  mieszkańców  do  płacenia  podatków  w  gminie  Zielonki,  benefitem  mógłby  być
darmowy parking pod urzędem gminy przez godzinę i inne. Zastępca Wójta A. Kuźniarski przypomniał inicjatywę
firmy, która wprowadziła rowery elektryczne do Krakowa, o chęci rozszerzenie zasięgu na całą metropolię, której
opłata dla gmin okazała się być zaporową. Aktualnie firma wycofała się z rynku, teraz w Krakowie dostępne są
hulajnogi elektryczne. Zwrócił uwagę, że należy się zastanowić nad kwestią bezpieczeństwa dziecka na drodze,
ale przyznał, że jest to kwestia do rozważenia. Dodał, że miasto Kraków rozważa sfinansowanie z budżetu zakup
rowerów  elektrycznych,  pozostaje  kwestia  operatora,  który  tymi  rowerami  by  zarządzał.  Przewodniczący  M.
Golanko zwrócił uwagę, że aktualnie na etapie dyskusji nad planami miejscowymi sugeruje zastanowić się nad
nową infrastrukturą rowerową, jak połączyć te miejscowości. Sugeruje prace w Ko-misji Planowania i Rozwoju
przed zmianą kolejnych planów. Radny P. Podleśny podsumował, że na początek wystarczy zakupienie 40 sztuk
rowerów z budżetu gminy, pozostaje kwestia zastanowienia się nad stworzeniem dostępu do odpięcia roweru.
Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zapytał o pismo w sprawie podziału Garliczki na dwa obwody szkolne, skąd
wynikła  taka  potrzeba,  bowiem sołectwo  należy  do  obwodu  Szkoły  Podstawowej  w  Woli  Zachariaszowskiej.
Zapytał,  czy związane to jest z trudnościami przy zapisywaniu dzieci do szkoły w Przybysławicach.  Zastępca
Wójta A. Kuźniarski powiedział, że z jego wiedzy, nie było żadnego problemu z zapisywaniem dzieci do Szkoły
w Przy-bysławicach. W roku przyszłym może pojawić się taki problem, ale więcej o tym może poinformować
dyrektor  GZEAS-u.  Obecnie  procedowana jest  zmiana  w obwodach szkolnych,  zgodnie  z  intencją  rodziców.
Przewodniczący   M.  Golanko powiedział,  że  Komisja  Oświaty  i  Polityki  Społecznej  uznała  za  zasadne
wprowadzenie  zmian  w  obwodach.  Radna  M.  Żylska, jako  współautorka  pisma,  przedstawiła  argumenty  za
zasadnością zmian; w bieżącej rekrutacji do nowej szkoły w Przybysławicach wójt zezwolił na rekrutację dzieci
z Garliczki, jak słusznie zauważył przewodniczący R. Krawczyk dzieci z Garliczki mają przynależność do Szkoły
Podstawowej  w  Woli  Zachariaszowskiej,  to  jednak  uczęszczały  do  Szkoły  Podstawowej  w  Korzkwi  przez
uwarunkowania rodzinne. Aktualnie jest to czas i miejsce na uregulowanie takich kwestii formalnych na prośbę
mieszkańców Garliczki.  Radna R. Kosno powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty i Polityki Społecznej
dyrektor Szkoły Podstawowej w Przybysławicach poinformowała, że po doświadczeniach w roku bieżącym z rek-
rutacją, w roku następnym będzie prowadziła nabór dzieci wyłącznie z rejonu. W związku z tym dzieci z Garliczki
nie  zostaną przyjęte,  a  to  pociąga  za sobą  konsekwencje  związane z  utratą  udogodnień w kwestii  zorgani-
zowanego transportu do szkoły, stąd Komisja odniosła się pozytywnie do pisma. Przewodniczący M. Golanko
przekazał  prowadzenie  obrad  wiceprzewodniczącemu K.  Olawskiemu.  Wiceprzewodniczący  K.  Olawski poin-
formował, że mieszkańcy ulicy Na Popielówkę w Zielonkach skarżą się na brak bezpieczeństwa dzieci idących do
szkoły, z uwagi na zwiększone natężenie ruchu drogowego poprzez zamknięcie części ul. Łokietka i tranzyt przez
sołectwo Zielonki i os. Łokietka. Zwrócił się o przejście dla pieszych, dla osób wysiadających z autobusu linii 240
i 220, gdzie dodatkowo brakuje chodnika. Kolejnym zgłaszanym problemem było zajmowanie chodników samo-
chodami,  zwłaszcza  uciążliwe  jest  to  na  ulicy  Na  Popielówkę,  gdzie  prowadzonych  jest  wiele  inwestycji
budowlanych. Zwrócił uwagę, że nie pomagają sporadyczne interwencje policji. Sugeruje by urząd zorganizował
debatę z policją, jak poprawić bezpieczeństwo pieszych. Radna M. Listoś zwróciła się o interwencję ws. inwestycji
drogi  powiatowej  w  Węgrzcach,  Dziekanowicach,  aż  do  Batowic.  Przewodniczący  M.  Golanko  powrócił  do
prowadzenia obrad. Radna poruszyła sprawę mostu na Sudole, który miał być wykonywany w sposób odcinkowy,
po czym zapadła decyzja, że procedury miały zakończyć się uzyskaniem pozwolenia na budowę i przy takiej
organizacji  ruchu miała zostać zamknięta droga na trzy tygodnie.  Natomiast  na chwilę obecną nie będzie to
realizowane   w  roku  bieżącym  i  nie  będzie  wykonywana  trzecia  nakładka,  zakończona  warstwą  ścieralną.
Aktualnie  malowane  są  pasy,  stąd  musiały  zostać  podjęte  nowe  decyzje,  o  których  nikogo  z  gminy  nie
poinformowano.  Radna dodała,  że  występowała  do Starosty  Powiatu  Krakowskiego  i  Zarządu Dróg Powiatu
Krakowskiego,  jednak  jej  pisma  pozostały  bez  odpowiedzi,  stąd  poprosiła  o  interwencję  w  tej  sprawie.

16



Podsumowała, że występują również inne problemy: brak realizacji inwestycji chodnika przy PKP, brak inwestycji
w zakresie przepustu w rejonie PKP, który jest zalewany, wyburzenia budynków.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski
powiedział,  że zostanie  pozyskana informacja  w tej  sprawie.  Przewodniczący    M. Golanko   zwrócił  uwagę, że
gdyby droga miała zostać zamknięta, to konieczne będzie rozpowszechnienie tej informacji wśród mieszkańców.
Radna J. Kwaśny poruszyła kwestię poprawy oznakowania drogi przy szkole w Przybysławicach. Zwróciła uwagę,
że od rozpoczęcia roku szkolnego nie ma żadnych oznaczeń informujących kierowców, że pojawił  się w tym
miejscu duży ruch uczniów. Zapytała o termin i  możliwość zatrudnienia osoby do przeprowadzania dzieci  na
pasach.  Radna zasugerowała zwrócenie  się  do Policji  o wzmożenie  kontroli  na tym newralgicznym odcinku,
bowiem przebudowa i radar są planowane w przyszłości, a działania potrzebne są niezwłocznie. Poparła pomysł
transmisji komisji mającej miejsce na sali konferencyjnej. Zapytała jak wygląda opieka techniczna nad budynkami
szkolnymi po przekazaniu ich do eksploatacji  dyrekcjom. Zastanawiała się,  na ile  właściwe i  bezpieczne jest
przekazywanie  zarządzanie  budynkiem  ze  skomplikowaną  aparaturą  i  instalacjami  technicznymi  na  barki
dyrektora szkoły,  nauczyciela.  Przewodniczący M.  Golanko powiedział,  że z jego wiedzy patrole policji  miały
miejsce i będą cyklicznie powtarzane. Natomiast na etapie końcowym jest zatrudnienie osoby do bezpiecznego
przeprowadzania dzieci do szkoły.  Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że w ślad za wnioskiem radnych,
rady rodziców i mieszkańców zostało wystosowane pismo do policji powiatowej o kontrole w godzinach porannych
przed rozpoczęciem zajęć lekcyjnych. Dyżur ten został wyznaczony i policja już interweniowała w tym miejscu,
dyżury będą nadal prowadzone. W zakresie zatrudnienia osoby przeprowadzającej dzieci, wystosowane zostało
pismo do Powiatowego Urzędu Pracy o skierowanie osoby bezrobotnej. Małopolski Ośrodek Ruchu Drogowego
przeprowadzi  szkolenie  takiej  osoby,  ponieważ  zgłosili  się  chętni,  sprawa  jest  już sfinalizowana.  Co  do
bezpieczeństwa na ulicy przygotowywany jest projekt organizacji ruchu drogowego z przejściem dla pieszych,
oświetleniem i progami zwalniającymi. W zakresie drogi wojewódzkiej jest już prawomocny ZRID na przebudowę
prawoskrętu  w  kierunku  szkoły  z  realizacją  w  roku  przyszłym.  Wówczas  pojawi  się  stosowne  oznakowanie
zabezpieczające  interes  szkoły,  spowalniające  ruch  drogowy.  Został  złożony  wniosek  do  Komendanta
Wojewódzkiego Policji o próbę spowolnienia ruchu, tj. częstsze kontrole i inne dostępne mu rozwiązania, bo on
jest  właściwym organem w tym zakresie.  Radny  P.  Podleśny zwrócił  uwagę,  że  na  ul.  Na  Stoczki  w  Przy-
bysławicach zaprojektowane zostały trzy progi zwalniające, natomiast jeden został zamontowany, stąd prośba
o sfinansowanie dwóch pozostałych z budżetu gminy, których koszt oszacowano na kwotę 11 tys. zł, bowiem
sołectwo Przybysławice nie ma takich środków w budżecie.  Następnie radny zapytał o przetarg dot. ulicy Na
Stoczki,  który  obejmował  projekt  drogi  i  budowę  chodnika  „od  starej  do  nowej  szkoły”,  który  nie  został
rozstrzygnięty. Zapytał, kiedy będzie ogłaszany kolejny i czy zostanie podniesiona kwota, ponieważ jedyna oferta,
jaka wpłynęła przewyższała tę proponowaną przez gminę. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że przyjrzy
się sytuacji w zakresie progów, bowiem otrzymał protokół z zebrania wiejskiego w Przybysławicach, z którego
wynika, że mieszkańcy chcą mieć progi, ale nie chcą przeznaczyć na to środków finansowych. Kierownik Referatu
Dróg i Komunikacji  P. Zięcina powiedział, że w zakresie postępowania przetargowego na przebudowę drogi Na
Stoczki ogłoszono kolejne postępowanie przetargowe; w poprzednim tygodniu dokonano otwarcia ofert, zostały
złożone dwie rzędu ok 300 tys. zł. Środki te są zabezpieczone w budżecie. Kierownik dodał,  że w bieżącym
tygodniu przystąpiono do negocjowania kwot z wykonawcami i do wtorku/środy mają zostać złożone ostateczne
oferty  w  tej  sprawie.  Radny  K.  Krzyworzeka spytał,  czy  zostało  wystosowane  pismo  do  Zarządu  Dróg  ws.
czyszczenia koryta rzeki Prądnik pod mostem na drodze wojewódzkiej. Radny zapytał, czy istnieje możliwość
zawarcia porozumienia z MPK Kraków nt. wprowadzenia ulg na przejazdy dla młodzieży szkół średnich, bądź
nawet zwolnienie ich z opłat za takie przejazdy. Zapytał o zakończenie inwestycji na ul. Widokowej w Zielonkach,
zarówno tego aktualnego etapu, jak i drugiego etapu tj. od ul. ks. Michalika do ul. Babilon, czy będzie ogłaszany
nowy przetarg,  czy zadania będą realizowane w ramach kontynuacji  prac.  Radna R. Toft zapytała o sprawę
budowy  chodnika  w  ciągu  ul.  Rzyczyska  do  Jurajskiej  w  Zielonkach.  Radna  poparła  pomysł  ze  stacjami
rowerowymi,  przyznała  jednak,  że  małe  jest  zainteresowanie  komunikacją  rowerową  z  braku  możliwości
parkowania.  Rowery  trzeba  przypinać  do  ogrodzeń,  przypomniała,  że  w  2017  roku  zgłaszała  potrzebę
postawienia parkingu rowerowego obok CIS-u. Radna odniosła się do pytania radnego K. Krzyworzeki ws. ulg dla
młodzieży szkół średnich, powiedziała, że mieszkańcy posiadający Krakowską Kartę Miejską, mają możliwość
zakupienia dla dzieci b. tanich biletów za ok 40 zł na przejazdy po Krakowie i aglomeracji. Mieszkańcy Krakowa
mają możliwość komunikacji po całej aglomeracji w tej cenie, w tym po gminie Zielonki, natomiast mieszkańcy
gm. Zielonki płacą 88 zł. Radna zwróciła uwagę, że do miejscowości Pękowice można się dostać ostatnim kursem
o godz. 21:08 autobusem linii 240. Przyznała, że brakuje kursów w późniejszych godzinach autobusu linii 220,
który jeździł przez Pękowice. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że postulat mieszkańców jest mu znany i
czyszczenie rzeki pod mostem na drodze wojewódzkiej zostanie zrealizowane. Jeśli chodzi o zwolnienia uczniów
szkół średnich z opłat za przejazdy do szkół w ramach metropolii krakowskiej, takie rozmowy nie są prowadzone.
Trzy lata temu miała miejsce wspólna inicjatywa wszystkich gmin przy wprowadzeniu zwolnienia dzieci  szkół
podstawowych,  współfinansując  koszty  z  budżetów  poszczególnych  gmin.  Wzorem  szkół  podstawowych
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należałoby rozpowszechnić inicjatywę na tereny pozostałych gmin i znaleźć środki w budżecie każdej z nich na
sfinansowanie kosztów tych przejazdów. Kierownik P. Zięcina powiedział, że ws. chodnika wzdłuż ul. Rzyczyska
trwa jego projektowanie, szczegóły prześle drogą mailową. W zakresie pytania dot. ul. Widokowej w Zielonkach,
na ukończeniu są roboty budowlane dla tego etapu prac, planuje że zajmie to ok półtora tygodnia. Dodał, że na
tym zadaniu w budżecie pozostaje niecałe 100 tys. zł, ponieważ budowa nie została jeszcze rozliczona, trudno
określić, jaką kwotą się zamknie realizacja tego zadania i czy będą realne szanse, by szukać wykonawcy do
zrealizowania kolejnego odcinka. Aktualny wykonawca nie posiada wystarczających mocy przerobowych i nie
chce rozszerzać zakresu prac. Kierownik powiedział, że za wymienioną kwotę byłaby możliwość wykonania ok.
50 metrowego odcinka. Na pytanie, czy uda się wykonać taką długość, to zależy od rozliczenia kosztów budowy.
Zadanie zaplanowane jest w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Zielonki z kwotą 200 tys. zł. Jest to kwota
za mała do jego ukończenia,  więc w projekcie  budżetu na rok 2022 będzie  wnioskował  o wyższe kwoty do
zakończenia dla dalszego odcinka,  przynajmniej  pod parking do cmentarza w Zielonkach.  Zastępca Wójta A.
Kuźniarski dodał,  że  parking  dla  rowerów  pod  CIS-em nie  został  zaplanowany  w  roku  bieżącym,  nie  widzi
przeszkód, by został zaplanowany na przyszły rok, tj. decyzja radnych.  Przewodniczący  M. Golanko uzupełnił
wniosek dot. parkingu o wiatę, aby został zadaszony.  Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił się z pytaniem do
radcy  prawnego,  czy  w  trakcie  głosowania  podczas  sesji  radny,  który  chwilowo  nie  znajduje  się  na  sali
konferencyjnej, a jednak głosuje z uwagi na fakt, że posiada aplikację eSesję.pl na telefonie komórkowym, czy
jest to prawnie dopuszczalne. Radca pr. P. Złotnik powiedział, że pojawiły się pierwsze orzeczenia nt. udziału w
tzw.  sesji  hybrydowej  tj.  w  części  lokalnej,  a  w części  zdalnej.  Radca  przygotuje  szerszą  informację  w  tym
zakresie  np.  na  następną  sesję.  Radna  J.  Kwaśny zwróciła  się  o  wystąpienie  do  MPK  w  Krakowie  ws.
przywrócenia biletów semestralnych, które zostały zniesione dla mieszkańców gminy, natomiast dostępne są dla
mieszkańców Krakowa. Kupowanie biletów miesięcznych jest bardziej uciążliwe i droższe. Radna odniosła się do
kwestii zakładania progów zwalniających na ul. Na Stoczki, zwróciła uwagę, że inwestycja ta ma szeroki kontekst
tj.  przeciw-działanie  wzmożonemu  ruchowi  drogowemu  występującemu  pomiędzy  miejscowościami,  przeciw-
działanie nocnym rajdom, poprawa bezpieczeństwa całej społeczności szkolnej. Stąd wniosek by finansowanie
było  ze  środków  budżetu  gminy,  a  nie  z  budżetu  sołeckiego  Przybysławic.  Radna  zwróciła  uwagę,  że  do
użytkowania  rowerów  niezbędne  są  stojaki  rowerowe,  np.  w  Przybysławicach,  dzieci  z  Grębynic  mogłyby
bezpieczną  drogą,  koło  zamku,  dojechać  do  przystanku  i  wsiadać  do  autobusu,  który  jeździ  z  dużą
częstotliwością.  Zastępca  Wójta  A.  Kuźniarski powiedział,  że  w ubiegłym roku  Rada Gminy  Kraków podjęła
uchwałę  w zakresie  zmiany taryf  i  cen biletów na terenie  miasta  Krakowa.  Postulował  na  etapie  konsultacji
społecznych o nieusuwanie biletów semestralnych, stąd do Rady Gminy Kraków należy postulować, nie do MPK.
Aktualnie trwają prace nad zintegrowanym biletem na terenie aglomeracji krakowskiej, jednak są to początki tych
ustaleń co do rodzaju biletów, taryf, cen. Prace są na etapie gromadzenia danych i szacunków. Radna R. Kosno
zawnioskowała o postawienie znaku drogowego przy drodze wojewódzkiej  w Przybysławicach, informującego
kierowców, że w pob-liżu znajduje się szkoła. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że zostanie wystosowane
przed-miotowe pismo.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła uwagę na zniszczoną nawierzchnię ul.
Św. Barbary wskutek wezbrań powodziowych na odcinku od zaasfaltowania do ul. Kanadyjskiej przy Parkowym
Wzgórzu  i  konieczność  jej  naprawienia,  aby  piesi  mogli  z  niej  bezpiecznie  korzystać,  ponieważ  droga  jest
nieoświetlona  i  z  dużymi  wyrwami.  Radna  zwróciła  się  o  przycięcie  drzew na  zakręcie  tej  drogi,  ponieważ
ograniczają widoczność. Zawnioskowała także o usunięcie ubytków w elewacji Szkoły Podstawowej w Bibicach
w  miejscu  murala  Wyspiańskiego.  Radny  P.  Podleśny zaproponował  wyświetlanie  na  ekranach  bieżąco
omawianych projektów uchwał.  Wiceprzewodniczący K. Olawski zawnioskował o patrole policji  w ramach tzw.
płatnych  patroli  w  newralgicznych  miejscach  tj.  przy  szkołach  i  centrum Zielonek  przy  Urzędzie  Gminy,  aby
rozładować  korki.
Ad 7. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za przybycie, po
czym zamknął XXX sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

 Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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